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Bimbang rakyat abai SOP
Sultan Selangor 

bertitah agar rakyat 
hargai pengorbanan 

frontliners

Oleh NUR FARHANA ABDUL 
MANAN

Sultan Selangor, Sul-
tan Sharafuddin 
Idris Shah menza-
hirkan rasa bimbang 

dan risau apabila mendapati 
ramai dalam kalangan rakyat 
khususnya di negeri Sela-

SHAH ALAM

MEMERANGI WABAK COVID-19

ngor yang sema-
kin mengabaikan 
amalan prosedur 
operasi standard 
(SOP) mencegah 
penularan wabak 
koronavirus (Co-
vid-19).

Menerusi pe-
merhatian yang 
dilakukan, bagin-
da mendapati rak-
yat negeri ini tidak 
lagi mematuhi garis panduan 
yang ditetapkan termasuk ber-
ada di tempat awam tanpa 
memakai pelitup muka serta 
tidak menjaga jarak sosial.

Baginda bimbang sekiranya 
masih ramai yang berdegil dan 
tidak mengamalkan normal 

baharu itu, gelom-
bang kedua penu-
laran Covid-19 
akan muncul sekali 
gus menjejaskan 
ekonomi dan kehi-
dupan rakyat.

“Rakyat perlu 
terus mengamalkan 
disiplin yang tinggi 
dengan sentiasa me-
makai pelitup 
muka, membersih-

kan tangan menggunakan sa-
nitizer atau sabun dan menga-
malkan penjarakkan sosial 
sekurang-kurangnya satu me-
ter. Jika tidak sihat atau sakit, 
jangan keluar ke tempat awam.

“Selagi vaksin untuk 
wabak Covid-19 belum dite-

mui, setiap rakyat perlu ber-
usaha sebaik mungkin untuk 
mematuhi SOP ditetapkan 
kerana ini sahaja cara yang 
terbukti berkesan bagi meng-
hapuskan wabak berbahaya 
ini,” titah baginda.

Sultan Sharafuddin berti-
tah, baginda tidak mahu rak-
yat terus hidup dalam suasana 
yang berisiko tinggi untuk 
mendapat jangkitan dan sete-
rusnya boleh mengakibatkan 
kehilangan nyawa.

Baginda dalam pada itu 
turut bertitah supaya rakyat 
menghargai jasa dan pengor-
banan petugas barisan hadap-
an khususnya di hospital ser-
ta tidak menambah bebanan 
tugas mereka.

SULTAN SHARAFUDDIN 
IDRIS SHAH
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‘Tak mustahil Covid-19 
kembali mengganas’

SHAH ALAM - Pakar kesihatan 
menyokong penuh titah saranan Sul-
tan Selangor, Sultan Sharafuddin 
Idris Shah supaya masyarakat tidak 
alpa dan meneruskan amalan normal 
baharu bagi melindungi diri daripada 
pandemik koronavirus (Covid-19). 

Pakar Kesihatan Pekerjaan dan 
Doktor Kesihatan Am Hospital Kasih 
Cyberjaya, Dr Hanafiah Bashirun ber-
kata, kegagalan ketara kini adalah pe-
matuhan terhadap penjarakkan sosial. 

Menurut beliau, kebebasan untuk 
bergerak ketika Perintah Kawalan 
Pergerakan Pemulihan (PKPP) me-
nyebabkan ramai masyarakat mula 
ambil ringan terhadap prosedur ope-
rasi standard (SOP) yang ditetapkan. 

“Kita boleh berdebat bahawa tia-
da kes ketara walaupun ramai yang 
mula keluar, namun kita tidak tahu 
siapa yang ada virus itu. 

“Tiga perkara iaitu penjarakkan 
sosial, pemakaian penutup hidung 
dan mulut serta kerap cuci tangan 
perlu sentiasa diamalkan.

“Kita tidak mahu buat kesilapan 
seperti China dan New Zealand apa-
bila rakyat mereka hilang kesedaran 
tentang risiko jangkitan Covid-19,” 
katanya kepada Sinar Harian semalam. 

Semalam, Sultan Sharafuddin 
menzahirkan kebimbangan kerana 
baginda mendapati ramai rakyat di 
Selangor mengabaikan amalan SOP.

Tegas beliau, tidak mustahil ge-
lombang kedua berlaku jika masya-
rakat lupa apatah lagi negeri Selangor 
pernah bebas daripada Covid-19. 

Katanya, individu sendiri perlu 
memainkan peranan tanpa terus me-
nuding jari terhadap pihak berkuasa 
dalam usaha menjaga pematuhan SOP. 
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SINAR HARIAN •

 KHAM
IS 9 JULAI 2020

SEBELUM 31 JULAI 2020*** 
SEMAK DAN BAYAR CUKAI TANAH / PETAK ANDA

BAGI MENGELAKKAN FI TUNGGAKAN

Taipkan:
PTGS CUKAI [No. Akaun]
dan hantar sms ke 15888
 
Contoh:
PTGS CUKAI
020217000635800227167
(Nombor akaun lama : 21 digit)

atau

PTGS CUKAI
55102110461008
(Nombor akaun baru : 14 digit)

 1
Langkah

 2
Langkah

PEMBAYARAN DI KAUNTER DALAM NEGERI 
SELANGOR SEPERTI:
1.  Pejabat Daerah dan Tanah (PDT)
2. Pihak Berkuasa Tempatan (PBT) – 
 kecuali MPAJ dan MPSJ
3.  Pejabat Tanah & Galian Negeri Selangor (PTGS)
4. Cawangan Pejabat Pos di Seluruh Malaysia

* Caj penghantaran RM0.15, Caj Penerimaan RM0.20.
** Untuk makluman, Nombor Akaun Bil Sewa Tanah  (Cukai Tanah) telah berubah daripada 21 digit (nombor akaun lama) 
 kepada 14 digit (nombor akaun baharu) berkuatkuasa pada 1 Januari 2019. 
*** Pakej Rangsangan Selangor Prihatin menangani kesan COVID-19: Tempoh akhir pembayaran cukai tanah/petak dilanjutkan 
 dari 31 Mei 2020 kepada 31 Julai 2020.

CUKAI TANAH

BUKAN
CUKAI PINTU

ADAKAH ANDA MEMILIKI 
RUMAH? KEDAI? 

HARTANAH DI NEGERI SELANGOR?
ADA CUKAI TANAH / PETAK YANG 

PERLU ANDA JELASKAN

Contoh mesej penerimaan:
RM0.20 PTGS: 
No. Akaun 020217000635800227167
sehingga 2020 berjumlah RM53.00. 
Tunggakan bermula 1 Ogos. 
Sila layari https://ehasil.selangor.gov.my

PEMBAYARAN ATAS TALIAN SECARA FPX 
boleh dibuat menerusi portal  
https://ehasil.selangor.gov.my 
dengan menggunakan nombor 
akaun baharu (14 digit).

PEMBAYARAN SECARA PERBANKAN INTERNET 
boleh dibuat menerusi Maybank2u dan CIMB Clicks 
sahaja dengan menggunakan nombor akaun 
baharu (14 digit) kepada Pejabat Pengarah 
Tanah & Galian Selangor. 

Pesanan daripada



Dua premis kripto curi elektrik diserbu
Premis melakukan 

penyambungan elektrik 
secara terus tanpa 

melalui meter

Dua premis yang di-
percayai melakukan 
kegiatan perlom-
bongan wang digital 

atau kripto diserbu dalam satu 
operasi bersepadu di sekitar 
kawasan Pusat Komersil Ta-
man Pendamar Indah sema-
lam.

Difahamkan, premis terlibat 
diserbu oleh Suruhanjaya Tena-
ga bersama Tenaga Nasional 
Berhad (TNB) dan Majlis Per-
bandaran Klang (MPK) berda-
sarkan risikan dijalankan sela-
ma sebulan sebelum ini.

Timbalan Pengarah Pengu-
atkuasaan Suruhanjaya Tenaga, 

Pintu premis terpaksa dipecahkan oleh kakitangan TNB dalam operasi tersebut.

Oleh ASYRAF MUHAMMAD

PELABUHAN KLANG 

Ir Shafie Mohamed berkata, 
menerusi siasatan awal dijalan-
kan, premis berkenaan diperca-
yai beroperasi sejak tiga bulan 
lalu dan didapati melakukan 
kegiatan mencuri elektrik.

“TNB mendapati premis ini 
sememangnya melakukan pe-
nyambungan elektrik secara 

terus tanpa melalui meter.
“Ini bermaksud pihak 

terlibat melakukan pendawaian 
haram bagi mendapatkan 
bekalan elektrik secara 
percuma dengan anggaran 
jumlah kegunaan RM30,000 
sebulan,” katanya kepada 
pemberita selepas operasi 

berkenaan di sini semalam.
Mengulas lanjut, Shafie 

berkata, pihaknya akan 
menjalankan siasatan lanjut 
bagi kes itu di bawah Seksyen 
37 Akta Bekalan Elektrik 1990 
di mana jika sabit kesalahan, 
pihak terlibat boleh dikenakan 
tindakan denda atau penjara.

Beliau berkata, kes itu 
merupakan isu besar berikutan  
penggunaan elektrik dengan 
menga baikan aspek kesela-
matan  akan membaha yakan 
pengguna serta orang awam.

“Selain itu, tindakan ini juga 
menyebabkan gangguan 
bekalan  di kawasan sekitar 
ekoran penggunaan elektrik 
berlebihan,” katanya.

Dalam pada itu, Timbalan 
Yang Dipertua MPK, Elya Ma-
rini Darwin berkata, terdapat 
sekitar 21 premis di kawasan 
berkenaan disyaki melakukan 
kegiatan mencuri elektrik.

Beliau berkata, MPK akan 
membantu dalam mengenalpas-
ti pemilik premis terlibat dan 
memanjangkan maklumat ber-
kenaan kepada Suruhanjaya 
Tenaga serta TNB untuk 
tindakan  selanjutnya.

“Ini kerana mungkin 
kesalahan itu boleh dilakukan 
oleh pemilik, penyewa atau 
penceroboh. Jadi sebab itu 
maklumat berkenaan perlu 
diserahkan kepada pihak terlibat 
untuk siasatan,” katanya.
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Tujuh mangsa dipindahkan di Kuala Selangor

KUALA SELANGOR - Sera-
mai tujuh mangsa daripada tiga 
keluarga ditempatkan di Pusat 
Pemindahan Sementara (PPS) 
Dewan Majlis Daerah Kuala 
Selangor (MDKS) Desa Coalfi-
eld ekoran kejadian banjir di 
Kampung Seri Sentosa di sini 
kelmarin.

Ketua Balai Bomba dan Pe-
nyelamat (BBP) Bestari Jaya, 
Penolong Penguasa Bomba, 
Azrel Izaidi Ahamad berkata, 
pihaknya menerima panggilan 
berhubung kejadian itu pada 
jam 9.20 malam kelmarin. 

Menurutnya, seramai sem-
bilan pegawai dan anggota 
bomba dikerah ke lokasi keja-
dian. 

“Sebaik tiba, kita dapati 

paras air berada pada kedalaman 
kurang dua meter dan sebaha-
gian penghuni telah keluar dari 
rumah masing-masing mana-
kala sebahagian daripada me-
reka dibantu bomba dengan 
menggunakan bot,” katanya 
kepada Sinar Harian. 

Azrel Izaidi berkata, 
sehingga jam 7 pagi semalam, 
banjir melanda Kampung Seri 
Sentosa belum kembali pulih 
sepenuhnya. 

Terdahulu, beliau berkata, 
pihaknya turut menerima mak-
lumat kejadian banjir berlaku 
di Kampung Sri Aman, Sungai 
Buloh malam kelmarin. 

Menurutnya, sebanyak tujuh 
rumah terlibat dalam kejadian 
banjir setinggi 1.2 meter itu.

Keadaan sebuah rumah dinaiki banjir di Kampung Seri Sentosa semalam.
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SYARIKAT BUAT PENYAMBUNGAN HARAM

2 3

SYARI

BITCOIN
CURANG
ELEKTRIK

MS2&3MS2&3

Kegiatan perlombonganmata wang digital, bitcoin dipercayai mengaut
keuntungan jutaan ringgit apabila melakukan penyambungan elektrik
secara haram di beberapa lokasi di negara ini termasuk di Pahang dan

Selangor. Terbaru, Suruhanjaya Tenaga bersama Tenaga Nasional Berhad
(TNB) dan Majlis Perbandaran Klang (MPK) menyerbu dua premis yang

terbabit dalam kegiatan itu di pusat komersial di Taman Pendamar Indah,
Pelabuhan Klang, Selangor.
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Oleh Ruwaida Md Zain
cnews@nstp.com.my

Pelabuhan Klang

Dua premis
dipercayai
menjalankan

kegiatan perlombongan
mata wang digital, bitcoin
diserbu Suruhanjaya
Tenaga di sekitar kawasan
pusat komersial di Taman
Pendamar Indah di sini,
selepas didapati
melakukan penyambungan
elektrik secara haram,
semalam.
Pengarah Unit

Perancangan dan
Penyelarasan
Penguatkuasaan
Suruhanjaya Tenaga, Shafie
Mohamed berkata, operasi
bersepadu bersama Special
Engagement Against Losses
(Seal) TNB dan Majlis
Perbandaran Klang (MPK)
dijalankan susulan risikan
selama sebulan.
“Kami mendapati

memang ada penggunaan
elektrik dengan curang
bermaksud sepatutnya
tenaga elektrik disalurkan
melalui meter elektrik,
tetapi premis ini tidak
melalui meter sebaliknya
sambung terus ke premis,
mereka guna elektrik tanpa
bayaran.
“Setakat ini, ini kes

pertama di kawasan ini dan
siasatan lanjut masih
dijalankan. Jumlah
kerugian (elektrik yang
dicuri) dianggarkan
sebanyak RM30,000 bagi
satu premis dalam sebulan.
“Di bawah penggunaan

elektrik dengan curang ini,
Suruhanjaya Tenaga akan
siasat mengikut Seksyen 37,
Akta Bekalan Elektrik 1990
di mana jika disabit
kesalahan boleh
dikenakan denda
dan penjara,”
katanya.
Beliau

berkata
demikian
dalam sidang
media selepas
Op Bitcoin
di sini, semalam.
Turut hadir,

Timbalan Yang Dipertua
Majlis Perbandaran Klang
(MPK), Elya Marini Darmin.
Shafie berkata, operasi

itu juga melihat kepada
kepentingan keselamatan
elektrik kerana itu adalah
satu isu yang besar.
“Kalau guna elektrik

tidak melalui kelengkapan
sepatutnya, perlindungan
serta aspek keselamatan, ia
akan membahayakan
pengguna dan orang awam.
“Ia boleh menyebabkan

gangguan bekalan
di kawasan sekitar kerana
penggunaan elektrik
berlebihan daripada yang
ditetapkan dan jika
lebihan beban ia boleh
menyebabkan kebakaran
premis.
“Perkara ini tidak boleh

dilakukan, pengguna kena

ikut saluran betul, di sini
kita dapati ada kabel
disambung secara
persendirian,” katanya.
Sementara itu, Elya

Marini berkata, sebaik saja
bekalan elektrik dipotong,
MPK akan bertindak
menyita semua barang
dan peralatan
di premis yang
diserbu itu
mengikut
Undang-Undang
Kecil 3
(Perlesenan Tred,
Perlesenan dan
Perindustrian)
MPK 2007.
“MPK juga

membantu
siasatan bagi

mengenal pasti pemilik
premis ini dan maklumat
akan dikemukakan kepada
Suruhanjaya Tenaga dan
TNB untuk siasatan dan
tindakan undang-undang
selanjutnya.
“Siasatan dijalankan oleh

mereka sebab mungkin
sambungan itu dibuat sama
ada oleh pemilik, penyewa
atau penceroboh.
“Di kawasan ini saja,

terdapat 10 premis
berpotensi kegiatan sama
dan di bawah pentadbiran
MPK terdapat 21 yang
sudah dikenal pasti.
Operasi ini akan dijalankan
berterusan
sehingga
selesai,”
katanya.

GUNA
TANPA
BAYAR!
Dua premis ‘lombong’ mata wang
digital buat penyambungan
elektrik secara haram diserbu

Ini kes pertama
di kawasan ini
dan siasatan
lanjut masih
dijalankan

Shafie

“

SHAFIE (kiri) melihat
penyambungan elektrik
haram ketika Op Bitcoin
di Pelabuhan Klang, semalam.
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Kuala Lumpur: Kaedah
perlombongan mata wang
digital menggunakan
perkakasan komputer
seperti pemproses, unit
pemproses grafik (GPU)
dan beberapa keperluan
lain yang digabungkan dan
menjadi satu mesin
perlombongan mata wang
kripto.
Presiden Persatuan

Pengguna Siber Malaysia

(MCCA), Siraj Jalil
menjelaskan setiap mesin
berkenaan memerlukan
aliran elektrik yang tinggi
dan kebanyakan
‘pelombong’ akan
menggunakan kaedah
‘menempa meter elektrik’
untuk menipu bacaan asal
kepenggunaan utiliti
berkenaan.
“Mata wang jenis ini

terhasil daripada rantaian

blok yang mempunyai
nilai tertentu dan kini
kadar 1 Bitcoin (BTC)
mencecah RM30,000
sehingga menarik
perhatian pihak lain untuk
melaksanakan
perlombongan digital.
“Bagaimanapun, sisi

gelap mata wang digital
ini bermula apabila ia
tidak menggunakan
mana-mana pihak
berkuasa sebagai badan
penyelia, malah pengguna
A boleh melakukan
transaksi kepada
pengguna B tanpa
menggunakan khidmat
institusi kewangan.
“Mata wang digital ini

bukan satu unsur
penipuan sebaliknya ia
adalah nilai sebenar,
namun penggunaannya
banyak di laman web
terlarang yang wujud
di sebalik rangkaian ‘dark
web’,” katanya kepada
Harian Metro, semalam.
Siraj berkata, jenis mata

wang ini popular kerana ia
melindungi data transaksi
antara pengguna menerusi
kaedah penyulitan
bertingkat dan ia
menyukarkan pihak
berkuasa untuk mengesan
transaksi antara dua
pengguna.

Mesin ‘lombong’
bitcoin guna aliran
elektrik tinggi

KAKITANGAN TNB menjalankan kerja
pemotongan bekalan elektrik terhadap premis

yang membuat perlombongan mata wang digital.
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Tergamam
kena serbu

Oleh Ruwaida Md Zain
cnews@nstp.com.my

Banting

Sekumpulan warga
asing tergamamdiser-
bu anggota penguat-

kuasa Jabatan Imigresen
Malaysia (JIM) Selangor
yangmemakai sut peralatan
perlindungan diri (PPE) di
sekitar premis perniagaan
di sini, semalam.
Bukan itu saja, ada juga

yang cuba melarikan diri
apabila mereka menyedari
kehadiran penguat kuasa
dalamoperasi yangbermula
jam 9.30 pagi hingga 3 pe-
tang.
Pengarah Jabatan Imigre-

sen Selangor, Mohamad
Shukri Nawi berkata, ope-

rasi penguatkuasaan itu ba-
gi mengesan dan menahan
pendatang asing tanpa izin
(Pati) dalam tempoh Perin-
tah Kawalan Pergerakan Pe-
mulihan (PKPP).
“Hasil pemeriksaan,

enam pendatang asing
tanpa izin (Pati) berusia an-
tara 20 hingga 30 tahun di-
tahan kerana melakukan
pelbagai kesalahan mengi-
kut Akta Imigresen dan Pe-
raturan-Peraturan Imigre-
sen.
“Ketika serbuan, ada Pati

cuba melarikan diri sebaik
ternampak kehadiran ang-
gota penguatkuasa Imigre-
sen ke premis.
“Namun, usaha itu tidak

berjaya kerana anggota ope-
rasi berjayamenghalangPa-
ti terbabit sebelum mereka

ditahan,” katanya dalam sa-
tu kenyataan, semalam.
Mohamad Shukri berkata,

semua yang ditahan dibawa
ke Bahagian Penguatkuasa,
Pejabat Imigresen Negeri
Selangor bagi siasatan lan-
jut dan direman 14 hari me-
ngikut Seksyen 51(5)(b), Ak-
ta Imigresen 1959/63 di De-
poh Imigresen Semenyih.
Beliau berkata, dalam

operasi itu, semua pegawai
dan anggota operasi mema-
tuhi prosedur operasi stan-
dard (SOP) keselamatan di-
tetapkan bagi mengelak
jangkitan virus Covid-19 ke-
tika melakukan pemeriksa-
an.
“Operasi dianggotai 17 pe-

gawai dan anggota yang ter-
tumpudipremispeniagaandi
kawasan Banting,” katanya.

ANGGOTA penguat kuasa JIM Selangor memeriksa premis perniagaan di sekitar Banting, semalam.

Imigresen tahan enam Pati sekitar Banting
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Shah Alam: Sultan Selangor,
Sultan Sharafuddin Idris Shah
menzahirkan perasaan bimbang
kerana mendapati ramai rakyat
di negeri ini semakin mengabai-
kan amalan prosedur operasi
standard (SOP) bagi mencegah
penularan wabak COVID-19.
Dalam satu kenyataan dike-

luarkan Istana Alam Shah, se-
malam, Sultan Sharafuddin ber-
titah, hasil pemerhatian baginda
sendiri mendapati ramai rakyat
tidak lagi mematuhi garis pan-

duan ditetapkan, termasuk be-
rada di tempat awam tanpa me-
makai pelitup muka dan tidak
menjaga penjarakan sosial.
Baginda sangat bimbang seki-

ranya masih ramai yang berde-
gil dan tidak mengamalkan
normal baharu ini, gelombang
kedua penularan akan muncul
serta menjejaskan ekonomi dan
kehidupan harian rakyat.
Justeru, baginda menyeru se-

mua rakyat terus mengamalkan
disiplin tinggi dengan sentiasa

memakai pelitup muka, mem-
bersihkan tanganmenggunakan
cecair pembasmi kuman atau sa-
bun dan mengamalkan penjara-
kan sosial sekurang-kurangnya
satu meter.
“Jika tidak sihat atau sakit,

jangan keluar ke tempat awam,”
titah baginda.
Sultan Selangor bertitah,

baginda juga tidak mahu rakyat
terus hidup dalam suasana beri-
siko tinggi mendapat jangkitan
dan seterusnya boleh mengaki-

batkan kehilangan nyawa.
Baginda turut menyeru rak-

yat agar menghargai jasa serta
pengorbanan petugas barisan
hadapan, khususnya di hospital,
sekali gus tidak menambah be-
ban tugas mereka.
Titah baginda, selagi vaksin

untuk COVID-19 belum ditemui,
baginda berharap setiap rakyat
berusaha sebaikmungkin untuk
mematuhi SOP kerana ia terbuk-
ti berkesan menghapuskan wa-
bak berbahaya itu.

Sultan Selangor bimbang semakin ramai abai SOP
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Kuala Lumpur:KetuaUMNOBa-
hagian Sungai Besar, Datuk Seri
Jamal Md Yunos memohon untuk
membatalkan saman fitnah difail-
kan terhadapnya berhubung dana
Yayasan Warisan Anak Selangor
(YAWAS).
Saman fitnah itu difailkan be-

kas Menteri Tenaga, Sains, Tek-
nologi, Alam Sekitar dan Peru-
bahan Iklim, Yeo Bee Yin yang
mendakwa Jamal mengeluarkan
kenyataan berbaur fitnah terha-
dapnyaberhubungpenyalahguna-
an dana YAWAS.
PeguamSNNairyangmewakili

Bee Yin ketika ditemui wartawan
berkata, permohonan membatal-
kan saman itu dibuat dengan ala-
san ia bersifat pramatang kerana
Suruhanjaya Pencegahan Rasuah
Malaysia (SPRM) sedang menja-
lankan siasatan terhadap anak
guamnya berhubung penyalahgu-
naan dana terbabit.
Nair berkata, berikutan permo-

honan itu difailkan pada 25 Jun
lalu, pihaknya memohon masa
untuk mengemukakan hujahan
balasan.
Katanya,MahkamahTinggime-

netapkan pada 23 Julai ini untuk
mendengar permohonanberkena-
an.
“Jika permohonan membatal-

kansaman ituditolak,mahkamah
menetapkan lima hari bermula 9
November ini bagi perbicaraan,”
katanya.
Pada prosiding pengurusan kes

dikamarHakimDatukRozanaAli
Yusof itu, Jamal diwakili peguam
Mohammad Fauzi Abdul Samad.
Bee Yin memfailkan saman itu

pada 14 Jun 2017 dengan mena-
makan Jamal selaku defendan
tunggal.
Bee Yin mendakwa Jamal me-

ngeluarkan kenyataan berbaur
fitnah terhadapnya berkaitan da-
na YAWAS dan kenyataan ber-
kenaan disiarkan media cetak
dan elektronik termasuk di la-
man sosial Facebook milik Ja-
mal.
Beliau mendakwa kenyataan

fitnah ituantara lainmemberikan
gambaran bahawa dia menya-
lahgunakan dana berkenaan un-
tuk kegunaan sendiri dan seorang
yang tidak beretika serta tidak
boleh dipercayai.
BeeYinmenuntut ganti rugi am

RM5 juta, ganti rugi pampasan,
ganti rugi teruk dan teladan serta
perintah injunksi bagi mengha-
lang defendan atau mana-mana
ejennya daripadamenerbitkan se-
mula kenyataan fitnah berkena-
an.

Jamal mohon batal saman
fitnah dana YAWAS
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S'gor Ruler: Adhere to SOP 
Sultan Sharafuddin cpncerned with lack of public discipline 

KLANG: Selangor Ruler Sultan 
Sharafuddin Idris Shah wants the 
people to adhere to the standard 
operating procedure (SOP) that has 
been formulated to keep Covid-19 at 
bay. 

In a statement from the palace 
yesterday, Sultan Sharafuddin 
expressed his concern over the lack 
of adherence to the SOP. 

"Through his Highness' personal 
observation, many were not abid-
ing bythe stipulated guidelines and 
were in public places without face 
masks and did not observe social 
distancing," said the statement. 

Sultan Sharafuddin was very 
concerned that if this continued, a 
second wave of infections could 
emerge and adversely impact the 
economy and people's daily lives. 

Hence, Sultan Sharafuddin urged 
everyone to maintain discipline by 
always wearing a face mask, clean-
ing their hands with "sanitiser or 
soap as well as observing social 
distancing of at least one metre. 

Public notice: 
A cutout 
placed at a 
shopping mall 
in Selangor. 

"If unwell or sick, do not go to 
public places," the statement added. 

It said Sultan Sharafuddin did not 
want the people to continue being 
exposed to a high-risk environment 
which could cause infection and 

possible death. 
"His Royal Highness is also urging 

everyone to appreciate the sacrific-
es of the frontliners, especially in 
hospitals, and not increase their 
burden," said the statement. 

The Ruler also decreed that as 
long as a vaccine for Covid-19 was 
not found, everyone must adhere to 
the SOP as it was the only effective 
and proven method of countering 
the pandemic. 
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Raided for illegal power supply use 
Two shoplots found tapping electricity at Taman Pendamar Indah, Port Klang . 

TNB, EC and MPK officers raiding two premises in Jalan Bayu Laut 15 in Taman Pendamar Indah, Port Klang for 
using unauthorised connections to get electricity supply during a joint operation. 

By FARID WAHAB 
faridwahab@thestar.com.my 

TWO premises running a cryptocur-
rency business at shoplots in Taman 
Pendamar Indah, Port Klang, were 
raided in a joint operation by 
Tenaga Nasional Berhad (TNB), 
Energy Commission (EC) and Klang 
Municipal Council (MPK). 

The raid, yesterday, was done fol-
lowing a month-long investigation 
by TNB after it found that the prem-
ises had been using illegal connec-
tions to get its electricity supply. 

EC enforcement planning and 
coordination unit deputy director 
Shafie Mohamed said this was a 
serious matter as it posed a danger 
to public safety in the area. 

"If the electricity connection is not 
done with the proper equipment 
and protection, it can result in an 
overload which can be a fire haz-
ard. 

"The unregulated electricity use 
will also cause frequent supply dis-
ruptions to the surrounding areas 
that will cause inconvenience to 
other users," he said, adding that 
action would be taken under Section 
37 of the Electricity Supply Act 1990. 

Shafie said 10 other premises in 
the area would be checked soon. 

TNB estimated over RM30,000 in 
losses due to electricity that was ille-
gally tapped from these two premis-
es. A total of 67 officers were 
deployed during the operation 

which included TNB (40), EC (15) 
and MPK (12). 

The team found extensive wiring 
at the premises. 

MPK deputy president Elya 
Marini Darmin said the information 
would be relayed to TNB, to follow 

through its investigations, once the 
owners were identified. 

"We will identify those responsi-
ble for the activity, whether it is the 
owner, the tenant or even an intrud-
er into the premises. 

"The council will confiscate items 
inside the premises," she said, add-
ing that action would be taken 
under the Licensing, Trade, Business 
and Industrial (MPK) 2007 by-laws. 

Elya said the operation would be 
expanded to the entire municipality 
and that the council was eyeing 21 
other premises including those 
located in Klang Sentral and Teluk 
Gong. 

"We will monitor the electricity 
usage and check if there is a spike in 
consumption," she said. 

Watch the video 
thestartv.com siw® 
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他说，除了繁忙的翠岭 

镇路经常破，翠岭镇第6和 

第7区有许多野树过高，随 

时会在豪雨时倒下，这已 

威胁居民安全，希望市议 

会协调，指示隔壁地主清 

理土地。 

根据现场观察，第T区 

7/68路，有多棵野树的高 

度，甚至高过屋子两倍， 

一旦倒下必定压到该路的 

住家。 

陈志忠说，居民曾向市 

议会投诉，但市议会指该 

土 地 属 当 地 一 发 展 商 所 

有，市议会与发展商都在 

推卸责任。 

“翠岭镇第 6和第 7区多 

个沟渠都破了，包括在翠 

岭镇国中的围墙倒入沟渠 

已多年，至今都没有人处 

理，希望j丨丨议员有时间下 

来看看。 

(加影 

8 日 讯 ） 

道路坏、 

沟渠破， 

屋外野树 

长得比屋 

子 高 两 

翠岭镇第6区和第7区 

民生问题困扰居民多时。 

翠岭镇第 7区居民张礼 

辉指出，该住宅区路口， 

也就是翠岭镇路（ J a l a n 

Cheras P e r d a n a )路中央 

有个路洞已半年，再不补 

路洞恐怕会威胁摩哆骑士 

安全。 

他说，早前翠岭镇国中 

前面的路段也有一个大路 

洞，有居民在路洞处放许 

多石头和障碍物，以提醒 

驾驶人士，但有关路洞昨 

曰已补过。 

他昨日与居民陈志忠以 

及翠岭镇第 6区和第 7区睦 

邻计划主席荅哈丁率领记 

者巡视该住宅区民生问题 

时，这样指出。 

陈志忠也是马华万宜区 

会 公 共 投 诉 局 主 任 ， 他 

说，翠岭镇太多民生问题 

有待加影市议会与无拉港 

州议员王诗棋解决。 

市議會發展商不負責 
•
翠
岭
镇
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民的一个有益身心的社区活 

动。 

他说，居民可以种植的包括 

有小白菜、菜心、南瓜、芫 

菜、番薯叶等。 

+、“收成之后:这些农作物就 

可以和社区分享，我们也不阻 

止拿去卖，但收益必须纳入社 

区菜园计划的基金。” 

市議會批准 

他带领《中国报》巡视有关 

社区菜园计划时，这么指出。 

出席者包括安邦再也市议员蔡 

耀宗及郭纬界、雪州地方青年 

委员会安邦再也市议会分会团 

长许胜健、丽华镇民众会堂经 

理丘建生、第22区社区菜园计 

划负责人之一李振美等人。 

黎潍福说，丽华镇的民众会 

堂之前被滥用为私人用途，如 

.JU*-

‘y •• • TT!• 

觀 羡 震 ^ ^ 
'A* 

£ 

南
瓜
、
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及
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等
。
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，
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小
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菜
、
菜
心
 

今用来开设社区菜园计划最适 

合 

“因为社区菜园必须在休闲 

地开发，所以都要获得市议会 

的批准。” 

他说:第22区社区菜园计划 

也会在近一两周内正式开幕， 

欢迎有兴趣的居民踊跃报名。 

黎 濰 福 ： 實 行 五 大 系 統 

_潍福说，社区菜园计划也会实行五大系统，为社 

O 区绿意献出一分力。 

他说，五个系统包括种菜、雨水收集系统、鱼菜共 

生、堆肥及养银蜂。 

一、“我们也可以邀°请幼稚园家长带著孩子们参观，让 

孩子本身自己摘菜，接触各种蔬果，接触大自然。” 

區 彬 ！ 慧 

鼠覃福榮 

( 安 邦 8 日 讯 ） 安 邦 再 

也 市 议 会 居 民 委 员 会 第 2 2 

区 开 设 社 区 菜 园 计 划 ， 邀 

请 居 民 一 起 耕 种 ， 一 起 收 

获 ， 享 受 自 给 自 足 的 劳 作 

成果。 

有关社区菜园计划设立在丽 

华镇的民众会堂，占地半亩。 

该计划由安邦再也市议会居 

民代表委员会第22区、雪州地 

方青年委员会（P e B T )，及 

BE0非政府组织联合推动。 

民主行动党莲花苑区州议员 

黎潍娼欢迎居民踊跃参与，一 

起照顾社区菜园，作为凝聚居 

丨社区菜园计划可让居民享受自给自足的乐趣。 

安邦市會居委會第22區 

黎潍褐出示己经准备好的幼苗，右为丘建生+ 
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丨执法单位在行动时，也查封违例的商店。 

丨商店内的许多货品和物品也遭充公。 

政厅在莎阿南第T区一带进行 
联合取缔行动，焦点锁定外劳 
营业的商店。 

执法单位在当地调查两间商 
店，行动时本地商家并没在 
场，当局也相信涉及的店铺是 
由外劳所经营。 

当局援引2007年快餐车执 
照、商业和工业法令下，查封 
和充公这两间违例的商店。 

遭充公的物品计有电器、液 
化石油气桶及零食等。 

参与此联合行动的执法单 
位，计有莎阿南市政厅执法 
组、执照组、卫生组及警方 
等。 

¥政厅也提醒商家要自行经 
营商店生意，不要把营业交给 
第三者，当局也将采取严厉的 
行动对违例的商家。 

当局希望各界在复苏期行动 
管制令期间也必须要遵守标准 
作业程序，以此中断新冠肺炎 
传染的机率。 

在
事
发
时
本
地
商
家
是
不
在
场
。
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(加影 8日讯）纷扰多年的皇冠城 

早市巴刹搬迁问题至今悬而未决，甫 

建好的私人新巴刹的摊位月租高达 

3 0 0令吉，小贩担心后疫情时期生意 

难做，拒绝在这艰难时刻迁入新巴 

刹！ 

该巴刹小贩公会副主席陈文正指出，巴 
刹目前的摊位租金每月只是96令吉，但皇 
冠城私人巴刹同样面积的摊位租金高达300 
令吉，小畈都无法负担。 

他说，位于第 9区的私人巴刹与N S K批发 

市场距离100公尺，小贩担心很难与批发 
市场克争。 

他强调，位于皇冠城第8区商业中心的露 
天巴刹营运20年，没有居民投诉过巴刹， 
巴刹场地也没阻碍交通，不理解为何市议 
会要巴刹搬迁。 

泊車上下貨不方便 

他今日在巴刹召开记者会，代表小贩们 
表达拒绝搬迁的心声，现场出席者包括万 
宜国会议员助理邱饮瀚。 

陈文正认为，新巴刹泊车和上下货不方 

•皇冠城第8区早市巴刹小贩拒绝搬迁新巴刹。 

便，现在的巴刹帮助许多附近长者买东境，小贩们可能必须守业一段时间，生 
西。 意额才能恢复。 

他说，巴刹生意之前已下跌307。，在管 “小贩们在行动管制期间，已3个月没 
制令期间，巴刹在6月23日重开后，生意有摆摊，很多小贩口袋空空，希望市议 
额再挫30知如果在这时候又要搬到新环会帮帮忙。” 

邱 欽 瀚 ： 將 與 管 理 公 司 商 租 金 問 題 

万 

丨邱钦瀚（左3)与小贩们针对搬迁课题交流。 

宜国会议员助理邱钦瀚 
说，他会在近期内与新 

巴刹管理公司商量摊位租金问 
题，小贩可以提出他们需要帮 
忙的地方，双方正面探讨搬迁 
问题。 

他强调，皇冠城新巴刹并非 
完全属于私人巴刹，当初发展 
商要发展，市议会也需要地方 
建巴刹，但市议会没有资金， 
于是允许发展商建设这座商业 
楼，并要求保留地方做巴刹。 

他说，发展商花了 2100万令 
吉建设这栋商业单位，为此管 
理层有20年的管理权，20年后 
巴刹必须交给市议会管理，管 
理层在这期间不能随意调整摊 

位租金，市议会仍然是巴刹的 
览管单位。 

皿他透露°，管理公司计划8月 
15曰启用该商业单位，巴刹9 
月开始正式营运，新巴刹可容 
纳120个摊位，会优先让双溪 
龙巴刹和皇冠城巴刹小贩迁 
入，目前已有31名小贩登记要 
迁入。 

他说，新巴刹有固定摊位， 
有自己的收纳空间，小贩无需 
担心上下货问题。 

他强调，市议会的理想规划 
是双溪龙巴刹和皇冠城巴刹一 
起搬迁到这个新巴刹，届时现 
有的巴刹不会再规划为露天巴 
刹。 

0
 城 
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•李志良（前排右3)成为新任沙登狮子会主席；前排左2起李惠安、黄爱玲、 

颜维仪和黄宇暉。 

(沙登8日讯）沙登狮 

子会将与梳邦再也市议会 

及沙登青狮于8月23曰， 

联办“爱国捐血活动”， 

呼吁公众踊跃参与。 

管制期间，一切社交活 

动全部停顿抗疫，捐血活 

动也不例外，国家血库目 

前对血液需求殷切，沙登 

狮子会义不容辞即时筹办 

捐血运动为血库应急。 

沙登狮子会新届理事会 

由李志良接棒成为主席， 

沙 登 獅 子 會 聯 辦 

下月23曰捐血活動 
首要任务就是委任林美燕 

为筹委会主席，负责有关 

捐血活动事宜。 

沙登狮子会日前举行新 

旧理事交接仪式，出席者 

感谢卸任理事过去2年的 

奉献与付出。 

其中，在行动管制令期 

间，前任主席兼筹委会主 

席史美忠的策划下，沙登 

狮子会同仁在义无反顾的 

情况下连续办6期“行动 

令医疗用品及食品援助” 

计划，为贫困B40家庭提 

供粮食物资，受惠者逾千 

户。 
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你 

6651 宗， 
6030 宗， 

忘了骨痛热症吗？为何不将对抗新冠肺 
炎的精神用来对抗骨痛热症呢？ 

我记得几天前的报导，一名9岁女童因高烧 
不退而送院调查后证实患上骨痛热症，病情更 
迅速恶化，这女童也在患病的短短T天就撒手 
人寰，很多人看到这报导后又突然想起，国内 
骨痛热症依然非常严重而不能被忽略。 

新冠肺炎杀伤力令人措手不及，因这病毒是 
肉眼无法看到，也夺去了全球50万人的性命， 
可是我们也不能忽视黑斑蚊的“杀伤力”，一 
只小小的黑斑蚊是足以威胁人的健康和生命。 
截至本月5日，全国骨痛热症累计数据是5万 

其中就有3万1058宗来自雪州，而吉隆坡就有 
看到这吓人的数据，难道你还要抱著“没什么 

啦”的心态来面对吗？ 

其实除了骨痛热症，蚊子本身也带有许多病毒和疾 
病，包括在雪州发生的疟疾（Malaria)�基孔肯雅蚊 
症和黄热病等，所以大家千万要小心，更不要对小小一 
只的蚊子掉以轻心，防疫之下也要做足防蚊的措施！ 

防疫和防蚊其实没什么分别，在对抗新冠疫情时，全 
国人民都配合政府齐齐抗疫，也看到只要大家给予配 
合，疫情可在短时间内改善，既然新冠疫情可以，为何 
骨痛热症不能口尼？ 

新 i肺炎病毒我们看不到，就会更加提高警惕来对 
抗，而黑斑蚊是我们可看到，甚至就在住家或办公的积 
水处，我们既然有办法亲自消灭它们，为何置之不理而 
任由它们四处飞啊！ 

消灭黑斑蚊是人人的责任，请大家提起精神来对抗骨 
痛热症吧！ 
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甘榜雙溪本查拉河邊 
欄 

(吉隆坡
8
日讯）甘榜双溪 

本查拉河边围栏损坏多年，今 
终于重新修复，减少当地孩童 
在河边玩乐时，不小心失足坠 
河的风险。 

当地居民罗斯曼说，该围栏 
已损坏4年一直没维修，直至 
他向泗岩沬区国会议员杨巧双 
投诉后，吉隆坡市政局才修 

i也指出，本查拉河位于该村 
后方，河边经常会有孩童玩 
耍，自他发现围栏损坏后，就 
担忧孩子玩耍时，会不小心坠 
河。 

另外，他说，该村位于本查 
拉大道高架桥下方，过去高架 
桥上发生交通意外时，曾有分 
界堤碎片飞到民居，更差一点 
砸中居民。 

“之前也有一次摩哆骑士 

意外，骑士从高架桥掉落下 
来 0 “ 

i也也向杨巧双求助，希望后 
者协助向大道公司申请，在该 
大道上增设隔音墙，防止再有 
类似事件出现。 

促勿把垃圾丟入河 

他今日在杨巧双前往巡视 
时，这么指出。 

杨巧双说，她是在6月11曰 
前往当地巡视时，接到罗斯曼 
的投诉，并当即致函市政局维 
修。 

。“我当时也有去看围栏状 
况，有的已经腐朽出现缺口， 
对孩子是很危险的。” 

她指出，她感谢市政局迅速 
反应，在6月尾就完成修复工 
作。 

° “这次修复工作耗资 1万 

2000令吉，修复当地约300公 
尺的围栏。” 

她劝告居民，勿随意把垃 
圾丟入河内造成污染。 

•甘榜双溪本查拉居民希望大道高架桥上增设隔音 
墙，P方止桥上出现意外时，出现异物坠入民居。 

0
 

對
 

反
杨
 

款 ( S i i o m ^ 
巧双疑惑反对党选区的选区拨 
款，到底应该向何者申请。 

她说，反对党国会议员没有获得选 
区拨款，因此相信国盟政府会在反对 
党选区委派协调员，处理选区拨款事 
务，然而至今他们各区都不知道这名 
协调员是谁。 

她指出，希盟时代国会议员的选区 
拨款有200万令吉可用在小型工程上， 
还有150万令吉拨款作其他用途。 

“希盟执政时，就有许多学校向我 
申请拨款进行校内提升，如今我已成 
反对党，无法申请拨款给他们，但他 
们却也不知道应该找谁去申请。” 

她说，3月至今，反对党议员只在疫 
情期间获得一笔10万令吉拨款，作为 
抗疫资金。 

另外，她指出，直辖区部至目前为 
止，仍未公布各选区新任的居民代表 
委员会归属，到底是延续希盟委任地 
方上的居协，还是政治委任。 

她说，在希盟掌政时，直辖区部是 
委任居协作为代表，在国盟执政后即 
解除这些委员会的职务，但至今却未 
公布是何者接任。 

“民众需要知道这些资讯，到底是 
由谁接手，以方便进行投诉。” 
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•阿末法茲里（前排左）移交认证给诺阿茲曼，后排左起为林万锋和阿茲敏阿里。 

傳無法獲註冊局批准 

阿茲敏否認組新黨 

(吉隆坡
8
日讯）公正 

党前署理主席拿督斯里阿 

兹敏阿里筹组新政党，但 

外界谣传有关政党无法获 

得社团注册局的批准，但 

他今日强烈驳斥筹组新政 

党，更指他对此事毫不知 

情 

于他是否还在土团党 
( m a s i h d a l a m b e r s a t u ) 

时，他反问：“还是？为 

何说还是？我对新政党的 

事完全不知情。” 

阿兹敏阿里也是高级政 

务部长（国际贸易与工业 

部）。他今日出席贸工部 

的反贪污管理体系获颁 I S O 

37001 ： 2016国际认证的仪 

式后，对记者这么说。 

他指出，该部是首个获 

得上述认证的中度风险部 

门。 

针对国盟政府执政后， 

大马贪污印象指数是否会 

好转，阿兹敏相信，首相 

丹斯里慕尤丁会延续各方 

如国家监管、廉正与反贪 

中心与内阁反贪特别委员 

会的努力和举措。 

“ 我 相 信 今 天 的 领 导 

层，会（让人）在最短的 

时间内看到更正面的成 

绩 ” 

‘1 旬及国盟政府的廉洁度 

是否受到各方对巫统的观 

感所影响，他坦言，实际 

上是对整个政府的挑战， 

而不单只是针对单一政 

党。 

作为政府，我们会承 

诺捍卫人民对我们的期 

望。“ 

°活动出席者有贸工部副 

部长拿督林万锋、大马工 

业研究及规格公司主席和 

总执行长阿末法兹里和贸 

工 f副秘书长拿督斯里诺 

阿兹曼。 

趣 
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的外交官会面，他们对大马 
政府的举措表示支持，也称 
对大马非常有信心。 

“国际货币基金组织预测 
我国明年的国内生产总值介 
于6.37。至7.5%，反映投资者 
对大马有信心，这是一个良 
好进展。“ 

此外°，阿兹敏相信，国内 
医疗系统足以应付第二波疫 
情，同时祈求此事不会发 
生。 

2021年預算案 

專注促進經濟增長 
(吉隆坡

8
日讯）高级政务 

部长（国际贸易与工业部） 
拿督斯里阿兹敏说，今年11 
月宣布的2021年度财政预算 
案，将专注促进经济增长， 
并指更重要能为明年的经济 
带来正面影响。 

他提及，若经济没有增 
长，就没有经济分配。 

他说，新冠肺炎疫情后， 
国内肯定会面对不同挑战， 
因此需要重整国家政策和举 
措应对此事。 

阿兹敏阿里今日出席贸工 
部的反贪污管理体系获颁ISO 
37001： 2016国际认证的仪式 
后，对记者这么说。 

他指出，政府必须加速促 
进国内的经济增长，因此推 
出总值2950亿令吉的“关注 
全民 .提振经济”配套和 
“国家经济重建计划”，旨 

在尽快协助恢复国内经济。 
询及是否会发行第二期的 

武士债券时，阿兹敏说，此 
事交由财政部决定，但强 
调，政府如今有能力和足够 
的现金流，推上述经济配套 
|口计划，且不需要额外贷 

j e K o 

“我们还有能力，拟定强 
大的2021年财政预算案。” 

针对如何恢复投资者信 
心，他回应，他已和大使馆 

受
媒
体
访
问
。
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(莎阿南8日讯）雪州疫情日趋缓 
和，州内子民防疫意识却开始松散，不 
禁让雪州苏丹沙拉夫丁殿下忧虑，担心 
将迎来第二波新冠肺炎疫情。 

雪州苏丹沙拉夫殿下今日发文告，表 
达殿下对雪州目前情况的担心和忧虑。 
殿下察觉，一些州子民逐渐没有遵守标 
准作业程序，尤其是在要降低新冠肺炎 
疫情的当儿。 

文轉A3 + 
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文告指出，根据殿下近曰观 
察，一些公众开始不遵守指 
南，包括在公开场合没有戴口 
罩，及没有保持社交距离等。 

“朕对于一些公众保持顽固 
的态度，也不遵守新指南的情 
况深表担忧；第二波疫情可能 
因此而出现，并将影响国家经 
济和人民的日常生活。” 

殿下促请雪州人民遵守标准 
作业程序，随时佩戴口罩、常 

生 病 不 要 外 出 
用消毒液或肥皂洗手，以及保 
持 少1公尺的社交距离等。 

“如果出现生病或不舒服 
的情况，不要外出到公共场 
合o ” 

口丨少拉夫丁殿下不希望看到子 

民继续生活在高传染风险的环 
境中，以致 后因此而丧失生 

殿下也促请公众珍惜前线人 
员，尤其是医务人员在抗疫期 
间做出的贡献和牺牲，不要再 
增加他们的工作量。 

“在新冠肺炎疫苗还没面市 
前，朕希望所有人民遵守标准 
作程序，这也是目前 有效防 
范高危险性的病毒风陉 

I 

•文接封面 
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母乳快递到巴生后，梁德志（左）亲自取货，并第一 
时间送到府上，好让宝宝能快快喷养母乳。 

(巴生8R讯）百里送母乳！从新加坡越堤运来的母 

乳，经过“八百里加急”快递到巴生后，透过人民代议士 

的协助下，终于送到母亲于本地的住家，让相隔两地的宝 

宝可玍第-时间喂养母乳： 

班达马兰州议员梁德志于本月4日，透过雪州行政议员 

黄思汉的牵线下，接获柔佛州士都兰区州议员曾笳恩的委 

托，以协助进行转送母乳T.作。 

家。 

他说，为了尊重女性的隐私和确 

保母乳不变质，他运送过程中并未打 

开过保丽龙，确保送去给宝宝时-切 

完好。 

“气我送到去宝宝的住家时，其 

屮-家宝宝的亲人都非常惊讶，没想 

到母乳从新加坡送到来巴生。” 

群体协力意义大 

梁德志指出，尽管他之前已安排 

好当晚的行程，但对于“突如其来” 

的任务，他还是抽时间去协助运送。 

他说，这是非常伟大的任务，尤 

其在外地打拼生活的母亲，最期盼就 

是孩子能健康长大，而能让宝宝喂养 

母乳，是再好不过。 

“在疫情期间，在新加坡工作的 

母亲不能冋^，但至少能允许母乳运 

送回大马，大家_ •起协力将母乳送到 

各地住家的宝宝，是-件很有意义的 

事。“ 

他直若接下来还有协助运送 

母乳的委托，他还是会给予帮忙。 

梁德志：各地代議士協助轉送 
德志向《大都会》社区报表 

k示，曾笳恩在行管令期间， 

协助在新加坡工作的母亲，将他们的 

母乳运送回到新山，然后再分批运送 

到全马各地，甚至远至吉打州，以喂 

养妈妈们的宝宝。 

他说，当他接获这项委托后，就 

义不容辞马上答应协助。 

他披露，母乳是于4 R上午运抵新 

山，然后再透过•家冷冻运输罗里公 

司，载送到全马各地。 

“由于需要运送多个地方，无法 

直接去到受惠宝宝位于本地的住家， 

所以只能委托当地的人民代议士协助 

转送。” 

运送过程未打开过保丽龙 

梁德志指出，由于巴生刚好有两 

地需要转送，分别在快乐花园和永安 

镇，所以他就接下了有关工作。 

他披露，母乳于5日傍晚送到巴 

生，而母乳是装在保丽龙箱中，并以 

冰块冷冻保鲜，所以他接获两箱的母 

乳后，就亲n开车送到受惠宝宝的住 

議
員
接
力
送
母
乳
上
門
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大城堡集會感染群結束 
J Q -方面，诺希山也宣布，我国最 

力大冠病感染群一吉隆坡大城堡清 

真寺伊斯兰传教士集会终于结束了 :、 

大城堡集会是于 2月 2 7日至 3月 3日举 

行，总共有1万6000人出席，包括1万4500 
大马人和1500名外国人，首宗冠病是于大 

集会后的_ •周即3月11日被确诊，是第131 
和第136号病人，分别自来彭亨和森美兰。 

诺希山说，这个感染群可能源自外 

国，过后本土大型传播至全国： 

逾4万人检测3375人确诊 

吸辅助器 : 

他也提到，此感染群屮有34人死亡， 

占我国冠病死亡病例的28.1%,其中有31人 

为大马公民，3人非大马公民，分别是30名 

男性与4名女性。 

引发17个次感染群 

诺希山表示，自从发现这个感染群 

以来，卫生部就积极追踪吉隆坡大城堡清 

真寺伊斯兰传教士集会的参与者与密切接 

触者，包括全马的宗教学校学生与T .作人 

( 布 城 8 日 讯 ） 今 日 大 马 继 续 维 持 个 位 数 确 诊 ！ 

卫 生 总 监 拿 督 诺 希 山 表 示 ， 截 至 今 曰 中 午 1 2 时 ， 大 

马新增 3宗冠病确诊病例，至今累计 8 6 7 7宗案例 s 

他说，我国目前还有70宗可传染他人的活跃病例。 

诺希山在卫生部例行冠病疫情简报会表示，今日有5人 

治愈出院，累计8486人，占97.8%。 

他提到，今日无人死亡，维持累计121人（1.39%)， 

目前还在加护病房的有2人，有1人需要呼吸辅助器。 

他补充，在今日新增的3宗病例皆是大马公民，为境外 

输入病例。 

此外，卫生部下午 3时在脸书透露今日会有特别的宣 

布，并标注首相丹斯里慕尤丁、卫生部长拿督斯里阿汉崙 

答、副卫生部长诺阿兹米和伊斯兰发展局， -些媒体因此 

误传首相会莅临卫生部的冠病疫情简报会现场，引起误 

会，事实上首相并没有现身于简报会现场。 

诺 希 山 ( 右 ) 

表示，截至昨曰中 

午 1 2时新增了 3宗 

境外输入病例，零 

本土感染。左为卫 

生部副总监（公共 

卫 生 ） 拿 督 张 志 

强。 

勞 1 

齊 _ 冠 ‘ 病 

諾�山：又5人治癒出院 
' B 診全要 E 

大城堡清真寺集會 
感染群的次感染群確診病例 

次感染群 I 确诊病例 

双溪镭感染群 211 
吉隆坡批发公市感染群 204 
甘榜依布拉欣玛吉与周边感染群 193 
雪兰莪敏申组屋感染群 179 
万宜新镇婚宴感染群 159 
Sg Salan宗教学校感染群 85 
City One大厦感染群 55 
林茂县不叻士感染群 53 
Ayer Merbau宗教学校感染群 41 
古晋大城堡次感染群 41 
雪州发展机构广场(PKNS)感染群 37 
奥曼路巴刹感染群 28 
北根感染群 22 
巴西古当工厂感染群 15 
吉隆坡马来亚敏申组屋感染群 13 
本南地宗教学校感染群 11 
士拉央旧批发公市感染群 6 

总数 1 1353 

各州宼狀病毒病 
新憎案例 

(截至7月8日中午12时） 

州属 新增病例 累计病例 

Q 玻 璃 市 0 18 

0 吉 打 0 97 

© 槟 城 0 121 

者 霹 雷 0 258 

^ 雪 兰 莪 1(1) 2,066 

Q森美兰 
0 1,027 

^ 马 六 甲 0 256 

% 柔 佛 0 694 

Q彭亨 
0 365 

( d 登嘉楼 0 111 

@ 吉 兰 丹 0 157 

^ 沙 巴 0 378 

砂拉越 1⑴ 573 

% 吉 隆 坡 1(1) 2,442 

@ 布 城 0 97 

： 纳 闽 0 17 

总数 3(3) 8,677 

备注：（）内为境外输入病例 

共6092宗 
無症狀確診佔70% 

逾4万人检测3375人确诊 

他表示，截至7月8R,共有4万2023名 

涉及此感染群的民众接受冠病检测，其中 

共有3375人确诊冠病，占我国冠病总病例 

的 38.9%。 

他补充，此感染群的确诊冠病患者 

屮，有2250人是大巧公民，其余的825人 

非大马公民，共涉及28个国家，包括菲律 

宾、孟加拉、緬甸与印尼等等。 

他指出，至今共有3341名患者已经痊 

愈，占98 . 9% ,没有可传染他人的活跃病 

例。 

他说，此感染群的大部分确诊患者都 

是无症状患者，共有2187人（占64.8%)， 

有87人在加护病房接受治疗，29人需要呼 

员，从这个感染群屮，卫生部发现了 17个 

次感染群。 

‘“今天对我国而汽是值得纪念的 -

天，因为大城堡清真寺集会感染群在4个月 

后终于宣告结束，这个感染群的最后个 

患者（第8367宗）在6月11 R发现以来，已 

经有28天没有新增患者，” 

他指出，这是卫生部与其他机构共 

同努力的结果，通过各种行动控制该感染 

群，不让冠病扩散，而媒体也在传播此感 

染群的信息和传染风险中，发挥了重要的 

作用。 

他也代表卫生部，感谢大城堡清真 

寺，信众与所有参与者给予的支持与帮 

助。 

篩檢工作續進行 
：；：^：希山说，尽管大城堡感染群已终结， 

TO但是筛检工作仍会继续进行，因为还 

有-些附属感染群如宗教学校等需要防范。 

他说，卫生部目前是采取风险群和疫区的 

针对性方式来进行筛检，因此，若有病例增加 

的迹象，气局仍会筛检 c 

他说，大马医药研究院目前也已展开社区 

免疫的研究，即采用血清抗体快筛试剂（RTK 

1公尺社距 
可切斷65%傳播 

对世卫指冠病病 

t | 毒 会 透 过 空 气 传 

播，并导致多国病例增加的 

问题，诺希山说，大马所推 

展的标准作业程序已成功阻 

断感染链。 

“我们奉行 1公尺的社 

希 山 说 ， 截 至 昨 日 为 

TO止，大马有8674宗病 

例， 6 0 9 2宗是无症状确诊，占 

70.25%。 

他说，大马的针对性筛检方 

式，即不管是有无症状者都进行 

筛检，尤其是在加强行管令期间 

发现了更多无症状病人，另外还 

有风险群如巴刹、老人院和手术 

前病人的筛检，成功抑制了病毒 

的传播_ 

他也说，在宗教学校感染群 

SIR模型估算生命週期曲線 

最高曲線在扣留營 
：；^：希山说，我国是采用“易 

@ 感 — — 感 染 — — 移 出 ” 

(S IR )模式去估算疫情的生命周期 

曲线，以本土感染来看，大马公民是 

有遵守标准作业程序的，但是如果加 

入非大马公民，就会看到上升的迹 

象。 

他指出，我国最高的曲线是发 

生在扣留营，出现了277宗冠病确诊 

案例，这是因为我国在一些地方落实 

加强行动管制令，像是雪々莪敏申组 

屋_ 

“在执行加强行动管制令的期 

间，政府会为当地所有的居民进行冠 

病检测，其中包括合法外劳与非法外 

劳，并且完成两周的隔离，在发现确 

诊病例后，就会将他们送去临时医院 

接受治疗，共有大约1300人。” 

他补充，至于那些在隔离期间 

送往扣留营的非法外劳，卫生部也有 

将他们区分开来，进行隔离，并且再 

次进行冠病检测，若发现确诊患者， 

就会将他们送往临时医院治疗。 

他说，而那些合法外劳，若没 

有确诊冠病，卫生部就会放他们走， 

像对待大马公民-样对待他们，至于 

非法外劳，移民局就会将他们送往扣 

留营，卫生部也会为他们检测冠病。 

“试想想，这277宗冠病确诊案 

例是发生在社区，而不是在扣留营所 

会造成的后果，在扣留营，我们可以 

管理他们，如果是发生在社区，他们 

就会传染给别人。” 

指公平对待合法外劳 

他表示，卫生部是公平对待非 

法外劳的，为他们提供治疗和食物， 

政府花了近百万令吉去建立临时医 

院，至于加强行动管制令也一视同 

广，所有人都要接受冠病检测，只是 

非法外劳就会交由移民局处置，送往 

扣留营： 

大城堡清真寺集會 
感染群各州確診病例 

州属 |确诊病例| 

吉隆坡与布城联邦直辖区 963 
雪兰莪 538 

帅
 

兰
 

巴

雳

亨

美
 

沙
霹
彭
森
 

Antibody )来进行检测，以确定到底有多少人曾 

经接触冠病，并已产生抗体。 

诺希山也说，大城堡感染群最后 -名确诊 

的8367号病人是一名菲律宾男子，是乌冷双溪 

镇宗教学校的学生，是来自甘榜双溪镭的211确 

诊病例的附属感染群，病人在上月24 R康复。 

他说，至于大城堡感染群最后 -名出院的 

病人是第799号的来自峑株巴辖的83岁男子，他 

是第一代病人，且是万宜婚宴的附属感染群， 

共159确诊。 

“确诊者是在3月9日出现症状，16R送入 

院治疗，曾进人加护病房，于6月21日离开加护 

病房，病人是在本月6日康复出院。” 

交距离，两公尺甚至是三公 

尺更好，居家更加好，这些 

我们采取的措施，新英格兰 

医学杂志也已证明一公尺的 

安全距离可以切断65%的传 

播。” 

他说，只要不要有肢体 

接触的问候，包括奉行打喷 

嚏和咳嗽的礼仪，避免飞沫 

感染他人。 

“再加上避免到人多的 

地方，在公共场合戴口罩， 

可能可以切断感染链。” 

他也说，在宗教学校感染群 

方面，高达 8 0 %是无症状感染， 

尽管大 ^的无症状确诊率甚高， 

但重要的是更早发现。 

他表示会继续加强监督和检 

验，如类流感和严重急速呼吸道 

感染都是有症状病例。 

他 说 ， 社 区 n 前 正 在 进 行 

的体温检测有助于检测有症状病 

例，无症状病例的传染力普遍很 

低的，只有那些出现症状的前两 

天的病人的传染力更高，但问题 

在于难区别两者，R能通过追踪 

和隔离者来防范。 
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(加影 8日讯）蕉赖皇冠城第八区早市巴刹全体小贩今天再次 

表 达 拒 迀 立 场 ， 在 没 有 获 得 保 障 权 益 的 前 提 下 ， 宁 愿 死 守 原 地 ， 

也不要去皇冠城中环现代化新巴刹“送死”。 

该 巴 刹 4 0 多 名 小 贩 收 档 后 ， 与 到 场 的 加 影 市 议 员 丘 钦 瀚 及 万 

宜 区 社 青 团 团 长 李 文 彬 等 人 交 流 ， 该 巴 刹 小 贩 公 会 副 主 席 陈 文 正 

代 表 所 有 小 贩 ， 向 加 影 市 议 会 传 达 多 项 不 搬 的 理 由 ， 其 中 一 项 是 

强调担忧生意更差。 

“新地方生意恐更差” 

小贩公会表示在没保障小贩 
权益的前提下，宁愿死守原地， 
也不要去新巴刹“送死”。 

中環現代化巴剎 
預計9月啓用 

了解，蕉赖皇冠城中环现代化巴刹 

f预计在9月启用，市议会建议皇冠城 

第八区及双溪龙镇的早市巴刹小贩在8月15日 

迁人，但皇冠城小贩不接受，他们认为复原行 

管期间复业后，生意差过冠病疫情爆发前，如 

果迁入新巴刹从头做起，等于逼上绝路。 

霄州行政议员兼加影州议员许来贤及市 

议员林金瑛’在昨早曾到巴刹巡视’小贩公会 

代表从他们口中得悉将会安排迁人新巴刹，今 

早召集全体小贩再次表达不搬立场。 

新巴剎與霸市太靠近 

小贩公会为了复业，已花费一笔钱做足复业前的准备工作，未料收 
到下个月搬迁消息，小贩措手不及D 

该 
公会副主席陈文正表示，受到冠病 

疫情影响，小贩生意大不如前，新 

巴刹与霸级市场太靠近，难以竞争，小贩多次 

表达面对的忧虑，市议会不应该一意孤行。 

他指出，如果市议会在短期内与小贩公 

会及小贩交流，能够保障小贩在迁人新巴刹的 

生意不受影响，小贩会考虑搬迁，否则无意改 

变立场。 

“该巴刹经营有20年，这些年来不曾被 

居民投诉，小贩公会在卫生管理良好、交通又 

方便、没有堵塞，做的是熟客生意。目前可以 

开档做生意，也只能够稳守，新巴刹前景是-

个问号，如果小贩迁入后生意变差，叫小贩怎 

办？ ” 

新巴刹档位月租300 

他说，霸级市场进驻皇冠城，巴刹生意 

已受影响，迁人新巴刹是面对高租金，现在巴 

刹每个摊格每月只需96令吉，小贩可以负担， 

反而新巴刹每个档位月租300令吉，水电费另 

付，小贩如何承担: 

“我们在6月23 R复业，也花了 -笔钱为 

复业做准备，突然传出要在8月15日迁去新巴 

刹，小贩感到无助。” 

他强调，传统巴刹有它的优点，新巴刹 

面对霸级市场竞争，前景不明，小贩无法保障 

未来生计。 

蕉赖皇冠城第八区早市巴刹全体小贩对加影市议会表达多项不搬理 
由，其中强调担忧生意更差。 

丘欽瀚：安排與市會官員會談取雙* 
+ n影市议员丘钦瀚说，他 

/JU将于近期安排小贩公会 

代表与市议会官员会面，让双方 

针对搬迁一事能够取得共识a 
他是代表万宜区国会议员王 

建民聆听小贩的声音，了解小贩 

的忧虑，他理解在行管期间，消 

费模式有所改变，倾向网购或霸 

级市场，明甴小贩的难处。 

他说，发展商耗费2000万 

令吉新建皇冠城中环现代化新 

巴刹，市议会至今已面试31名分 

别来自皇冠城及双溪龙镇的湿巴 

凡 

刹小贩，这个月将会安排干巴刹 

小贩面试登记，如果要搬迁，不 

会分批迁人，而是全部小贩一起 

搬。 

他表示，市议会计划在未来 

5年可以升格为市政厅，现代化巴 

刹是其中一个升格的规划，小贩 

提出的忧虑，可以在市议会的交 

流会上提出，勿过度坚决拒搬， 

双方可以好好商量。 

“新巴刹是市议会委托发展 

商管理，为期20年，市议会负责 

监管。” 
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黃美詩撥1.6萬 

4公寓組屋設環保站 
(首邦市8日讯）为提升民众对环保的 

醒觉及鼓励他们加人环保的行列，行动党首 

邦市州议员黄美诗拨出1万6000令吉在首邦 

市4个公寓及组屋设立环保站，让居住在该 

公寓及组屋的居民能将再循环物品分类后， 

再放人分类箱中。 

受惠的公寓及组屋包括拉曼百杜里公 

寓、拉古那公寓(Reside— Laguna )、阿卡 

迪亚组屋（Arcadia Apartment )及英德拉阁组 

屋。 

黄美诗今日移交环保桶给受惠公寓及组 

屋代表时表示，她在3月份的雪州议会提出 

与环保及再循环物品课题的口头提问提及， 

梳邦再也市议会于去年收集5万5529.96吨再 

循环物品，共为市议会节省了200万令吉。 

“环保运动能让市议会省下费用，让市 

议会能使用该款项去进行其他的计划。” 

参与计划可申请最高5000拨款 

黃美詩说，她计划每年分成两个阶段进 

行该项活动，每个阶段遴选4个公寓及组屋 

参与。她说，每个参与计划的公寓及组屋可 

申请最高5000令吉的拨款，以在公寓及组屋 

的范围设立环保站用途^ 

“我们选择多层住宅为环保活动的原因 

为多层住宅的住户人数较多及集中，能有更 

多人参与环保活动，加入再循环的行列。” 

另外，她说，大部分公寓及组屋属于围 

篱及保安社区，主要是住户及访客 

出人相关范围，不会面对外来者前 

来倾倒非法垃圾的问题，而影响再 

循环工作。 

“首邦市共有 7 2个公寓及组 

屋，有3万1008个单位，我希望能有 

更多联合管理机构及居民加人我们 

的计划。” 

出席新闻发布会者包括梳邦再 

也市议会谢有坚。 

黄美诗（右五）移 

交环保箱给参与环保计划 

的公寓及组屋代表，并希 

望更多居民加入他们的行 

列。右三为谢有坚。 
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楊巧雙：保障孩童安全 

甘榜河邊裝新 
(吉隆坡8日讯）设置 

在甘榜双溪本査拉住所后 

方及双溪本查拉河之间的 

围栏毁坏不堪近4年，惟常 

有孩童在该处嬉戏，存在 

孩童容易跌人河内等的安 

全隐忧。 

在行动党泗岩沬区国 

会议员杨巧双向吉隆坡市 

政局反映该问题后，当局 

已随即前来设新围栏，以 

保障居民的安全《> 

有关新围栏 3 0 0公尺 

长，并耗资1万2000令吉， 

并由吉隆坡市政局出资建 

设。 

圍欄毀壞4年藏隱丨 

W 
吉隆坡市政局于6月杪前来设置新围栏，解决此前栏杆毁坏不堪的问题:: 

巧双今日在巡视该新围栏后向媒体指出，她是 

「于6月11日前去甘榜双溪本査拉巡视时，十地 

居民罗斯曼向她反映该围栏毁坏不堪_ •事，也从罗斯曼 

口中获悉该围栏毁坏近4年之久。 

她表示，有不少孩童会在住所后方•处嬉戏，或许 

会有孩童因好奇想看河水而靠近围栏，惟围栏毁坏一事 

将为他们带来危险。 

在她向吉隆坡市政局反映该问题后，当局随即于6 

月杪在该处完成安装上新的围栏，保障孩童的安全；她 

也希望照顾当地的卫生，勿要把垃圾丢进河内。 

致函环城大道要求设围墙 

另一方面，罗斯曼表示，甘榜双溪本査拉正坐落在 

本查拉连贯公路（ P e n c h a l a L i n k ) -旁的下方，而公路 

有交通意外事故发生之时，曾有道路上被撞击的分界堤 

橡胶片掉落至甘榜的住所，甚至发生过摩哆骑士被撞飞 

下桥的案例。杨巧双说，当局居民希望气局可以在该公 

路设置围墙，预防跌落事件的发生，而她已就此事致函 

给环城大道（ L I T R A K ) 作出反映。 

在场者尚有泗岩沫国会议员杨巧双特别助理谢有 

坚 

杨巧双（前排中）于6月接获罗斯曼（后排左-

的投诉后，随即向吉隆坡市政局反映有关问题。 

甘榜双溪本查拉居民住所的后方为双溪本查拉河，不 

过设置在该处的围栏破损不堪近4年，平日也有孩童在该 

处嬉戏，故引起当地安全隐患。 

促公布泗岩沬區居委會人選 

杨 

有关围栏毁坏不堪 

巧双指出，身为泗岩沫区国会议员，不过迄今她 

尚不知悉该区新的居民代表委员会（MPP)的身 

分，以及是否是经过政治委任，抑或是来n居民代表。 

“在我们（希盟）的执政时期，我们是委任居民 

代表，如居协代表或非政府组织代表成为居民代表委员 

会 0 “ 

联邦直辖区部是于3月杪发出正式信函，终止各国会选 

区居民代表委员会的任期。 

杨巧双说，尽管是在行管令期间，不过已时隔近3个 

月，她认为当局已有委员会的人选。 

她表示，在希盟执政时期，居民代表委员会将会有来 

自联邦直辖区的拨款，因此，她欲知悉何者成为新的居民 

代表委员会，何者去使用相关拨款。 

速揭晓国盟协调员身分 

此外，她也说，在希盟执政时期，在朝的国会议 

员获 2 0 0万令吉拨款给小型项目，以及 1 5 0万令吉拨款 

( g e r a n )，不过随着联邦政府更迭，有关拨款已被终止。 

她说，冠病疫情期间首相慕尤丁给予在野党国会议员 

10万令吉，不过其余的国会选区拨款是由国盟的协调员去 

管理，因此她也想知道有关协调员的身分，以及当地居民 

该如何申请相关拨款。 

“有关协调员是谁？若居民欲为设施，或学校欲为项 

目申请拨款，他们需要向何者申请？ 

“我们需要透明化的制度，以知悉他们如何使用有关 

拨款。” 
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雪州苏丹沙拉弗丁与王储东姑阿米尔沙出席公共 

场合时，都会以身作则，遵守防疫标准作业程序。 

發現民衆開始鬆懈 

雪蘇丹擔心次波疫情 
(巴生 8日讯）随着 

民众在防疫工作上似乎有 

所松懈，雪州苏丹沙拉弗 

丁今日表示忧心，尤其民 

众不遵守防疫标准作业程 

序，可能会引发第二波冠 

病疫情。. 

雪州苏丹今早透过官 

方脸书贴文表示，察觉到 

越来越多雪州人民，近期 

“疏于”进行防疫标准作 

业程序。 

“许多民众不再遵守 

政府定下的指南，包括在 

公共场所不戴口罩，也没 

有保持社交距离。“ 

殿下直言感到担忧， 

尤其若越来越多人有顽固 

心态，没有贯彻生活新常 

态，很可能导致第二波疫 

情重现，直接影响经济及 

人民的日常生活。 

“全体人民都应该保 

持高度纪律，包括时刻戴 

口罩、勤于使用消毒搓手 

液或以肥皂洗手，以及保 

持最少1公尺的社交距离。 

身体不适或生病者，切勿 

到公共场所。” 

殿下说，不希望人 

民生活在“高风险”的状 

况，感染病毒而失去宝贵 

的性命。 

另外，雪州苏丹也呼 

吁人民珍惜及感恩前线人 

员，尤其医护人员的辛苦 

付出及牺牲，不要再加重 

前线人员的负担。 

殿下强调，只要冠病 

疫苗一日未出现，最有效 

“消灭”病毒的方式，就 

是希望所有人民都能尽全 

力，遵守防疫标准作业程 

序。 
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由于巴生刚好有两地需要转送（快 

乐花园和永安镇），尽管他已安排好 

当晚的行程，但想到能够协助到母亲 

和宝宝，他马上答应协助。 

母乳于4 B上午运抵新山，再通过一 

家冷冻运输公司分送到全马各地。装 

在保丽龙箱、以冰块冷冻保鲜的母乳 

于5日傍晚送抵巴生，他接获两箱母乳 

后，就开车送去宝宝当地的住家。 

"运送母乳是一项伟大的任务，尤 

其是那些在外地打拚的母亲，最希望 

就是孩子能健康成长。在冠病疫情期 

间，那些在新加坡工作的母亲都不能 

回马，能够协助运送母乳给宝宝，对 

我而言非常有意义。” 

梁德志坦言，今后若还有协助运送 

母乳的委托，他还是会义不容辞地帮 

忙 （ T T E ) 

(巴生 8日讯）民主行动 

党两名州议员梁德志与曾 

箱恩，于本月初完成了一 

项运送母乳的任务，让在 

本地的宝宝可在第一时间 

吮食到母乳。 

雪州班达马兰区州议员梁德志披 

露，柔佛州士都兰区州议员曾笳恩在 

行管令期间.，协助在新加坡工作的 

大马籍母亲，将他们的母乳运送到新 

山，再分批转送到全马各地喂养她 

们的宝宝。其中有的宝宝住家远至吉 

打。 

第 一 时 间 送 给 宝 宝 

本月4日，梁德志透过雪州行政议员 

黄思汉的牵线，接获曾笳恩的委托， 

以便协助从新加坡运送母乳到大马多 

个州，喂养妈妈们的宝宝。 

"由于需要运送多个地方，无法直 

接送到宝宝的住家，只能委托当地的 

人民代议士协助转送。” 

讓在外打拚媽媽放心 

火箭2議員當送乳大使 
在
外
地
打
拚
的
妈
妈
。
 

宝
宝
的
住
家
。
他
称
这
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任
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返國3公民確診 

第二次無本土感染 
#至中午12时，我国新增3起涉k大马人的境外输入病 

IDC例，今日也是新冠肺炎疫情在我国爆发以来第二次零 

本土感染病例，目前累计确诊病例为8677起。 

诺希山表示，今日新增的3起境外输入病例患者分别是从 

苏丹、沙地阿拉伯和墨西哥返回的大马人。 

他说，我国目前还有70起具传染力的活跃病例，有2名 

病患在加护病房治疗，1人需要呼吸辅助器。 

他说，今日有5人洽愈出院，累计8486人，占97.8%。 

另外，我国今日没有病患死亡，死亡病例维持累计121 

人（1.39% ) 

28天未出現病例 

伊集會最大感染群了結 
HRHpl... 

(布城 8日讯）卫生总监 

拿督诺希山宣布，我国新冠 

肺炎最大感染群，占总体病 

例3 8.9 %的大城堡清真寺传 

教士集会感染群今日宣告完 

乡吉O 

他说，大城堡清真寺传教士集会感染 

群最后一起病例是在
6
月

1 1
日被确诊，•诺希山（ 

之后的28天没有再出现新的确诊病例，感染则是零 

因此，这个感染群今曰宣告结束。 

“今天对我国而言肯定是非常有意义及共同分享喜 

悦的一天。” 

诺希山今日在汇报我国的新冠肺炎疫情时表示，大 

城堡传教士感染群的疫情是在大城堡清真寺所举办 

的一项为期4天，涉及1万6000人的宗教集会之后爆 

发。"这个从2月27日至3月3日举办的大型宗教集会 

的出席者中，1万4500人为大马公民，另外1500人为 

外国公民。” 

他说，这个感染群的首两起病例是在3月11日被侦 

现，也就是在集会结束后一个星期，两名病患分别来 

自彭亨和森美兰。 

“感染群的源头可以是从境外输入，然后在本土社 

区内通过接触扩散，并蔓延至各地。” 

他说，截至7月8日，卫生部已对这个感染群进行4 

万2023个检测，当中3375人确诊，占我国总病例的 

38.9%,而且在7个州属发现这个感染群及次感染群 

的病例，当中2550名病患为大马人，另外825病患 

非大马公民，共涉及28个国家，包括菲律宾、孟加 

拉、緬甸与印尼等。 

大部分病患无症状 

他说，这个感染群大部分病患都是无症状病患，有 

2187人（64.8% )。共有87名病患在病房治疗，当 

中29人需要呼吸辅助器。 

“共有3341人（98.9% )康复出院，目前这个感 

染群没有活跃病例。” 

他说，大城堡传教士集会感染群共有34名病患死 

亡，占我国死亡病例28.1%,当中31名死者为大马， 

3名为非公民，他们当中30人为男性，4名女1生‘。 

他说，自这个感染群被侦现后，政府即刻在全马展 

开大量和积极的集中目标及病例检测追踪集会参与 

者、接触者，宗教学校学生和教职员，并追踪到17 

个次感染群，政府对边境实施的管控，也确保不会有 

来自外国的病例进一步把病毒传播至我国。 

他说，大城堡传教士感染群从4个月被侦现到今日 

宣告结束，是卫生部及各个机构和单位、媒体、大城 

堡清真寺管理层及各方通过力合作展开一系列的防控 

措施所取得的成果。 

他同时披露，这个感染群最后一名确诊病患是一名 

在雪州双溪镭宗教学校就读的19岁菲律宾籍学生， 

他是在6月11日确诊，6月24日康复出院；最后一名’ 

出院的是83岁的第一代患者，他是在3月16日确诊， 

并一度进入柔佛居銮安吉哈惹卡宋医院加护病房，并 

在本月6日宣告康复出院。 

右）披露，截至昨午12时，新增了3宗境外输入病例，本土 

。左为卫生部副总监（公共卫生）张志强。 

大城堡感染群各年龄层的确诊、死亡病例 
年龄 

0 - 1 9 

20-29 

30 - 39 

40 - 49 

50 - 59 

确诊病例（％) 

759 (22.5%) 

779 (23.1%) 

487 (14.4%) 

397 (11.8%) 

死亡病例 ( % ) 

0 

0 

2 (5.9%) 

3 (8.8%) 

60-69 370 (10.9%) 12 (35.3%) 

70 - 79 93 (2.8%) 10 (29.4%) 

80 — 89 21 (0.6%) ‘ o j u m i n i . 

总数： 3,375 34 d B B . 

大城堡清真寺集会感染群各州确诊病例 

州 属 4 H B H B P 确 诊 病 例 W I 
吉隆坡与布城联邦直辖区 963 

雪兰莪 538 

柔佛 504 

沙巴 223 ‘‘, 

霹雳
 171 WK/KtM 

彭亨 169 

森美兰 160 

大城堡清真寺集会感染群的次感染群确诊病例 
次感染群 a m — w 确诊病例 

双溪镭感染群 211 

吉隆坡批发公市感染群 1204 . ^ H M I 

甘榜依布拉欣玛吉与周边感染群 193 : i m m m 

雪兰莪敏申组屋感染群 179 

万宜新镇婚宴感染群 159 

Sg Salan宗教学校感染群 85 

City One大厦感染群 55 

林茂县不叻士感染群 53 

Ayer Merbau宗教学校感染群 41 

古晋大城堡次感染群 4 i 

雪州发展机构广场（PKNS)感染群 37 

奥曼路巴刹感染群 28 

北才艮感染群 22 . ^ m m m 

巴西古当工厂感染群 15 

吉隆坡马来亚敏申组屋感染群 13 

本南地宗教学校感染群 . S S B f l 
古拉央旧批发公市感染群 6 

总数 1353 

風險群疫區採針對性箭檢截 
：；：^：希山说，尽管大城堡感染群已结束，但是筛检 

IS"工作仍会继续进行，因为还有一些次感染群如 

宗教学校等需要防范。 

“卫生部目前是采取风险群和疫区的针对性的方式 

来进行筛检，因此，若有病例增加的迹象，当局仍会 

蹄检。" 

他说，大马医药研究院目前已展开社区免疫的研 

究，即采用典清抗体快筛试剂（RTK Antibody )来 

进行检测，以确定到底有多少人曾经受到新冠肺炎感 

染，并已产生抗体。 
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重要的是更早发现。” 

他表示会继续加强监督和检 

验，如类流感（ILI )和产重急 

速呼吸道感染（SARI )都是有 

症状病例。 

他说，目前在社区进行的体 

温检测有助于检测有症状病 

例，无症状病例的传染力普遍 

很低，只有出现症状的前两天 

的病人的传染力更高，但问题 

在于难区别两者，只能通过追 

踪和隔离隔离者来防范。 

？：纖_藝__籠隱: 
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搬去新巴刹競爭更大 

皇冠城早市小販拒遷 
(加影8日讯）皇冠城第八区早市巴刹全体小贩 

再度表达立场，在没有任何保障小贩权益的前提 

下，宁愿死守原地，也不愿搬去皇冠城中环现代 

化新巴刹营业。 

该巴刹40多名小贩以巴刹小贩公会副主席陈文 

正为代表，与加影市议员丘钦瀚及万宜区社青团 

团长李文彬等交流，并对加影市议会表达多项不 

搬理由，因担心生意变差。 

据悉’中环现代化巴刹预计在9月启用，市议会 

建议皇冠城第八区和双溪龙镇早市巴刹小贩于8月 

15曰迁入，惟皇冠城小贩表示自复苏式行管期间 

复业，生意比冠病疫情爆发前更糟，迁去新巴刹 

犹如重头开始，如逼小贩上绝路。 

雪州行政议员兼加影州议员许来贤及市议员林 

金瑛，昨早曾到访该巴刹，小贩公会代表正是从 

他们•中获悉将迁去新巴刹，今早召集全体小贩 

表达拒搬立场。 

月 租 更 高 水 电 另 付 难 承 担 

陈文正指出，新巴刹与霸级市场太靠近，小贩 

根本难以竞争，且已多次表达忧虑，市议会不应 

一意孤行。他还说，如果市议会能够保障小贩搬 

迁后的生意不受影响，小贩会考虑搬，否则不会 

改变立场。 

他说，目前巴刹摊位每月只需96令吉，而新巴 

刹每个摊位月租300令吉，水电费另付，要小贩如 

何承担。 • 

丘钦瀚表示，他会安排小贩公会代表与市议会 

官员在近期会面，盼双方针对搬迁一事能够取得 

共识。（T T E ) 
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民衆防範鬆懈 

雪 蘇 丹 憂 第 二 波 疫 情 
(巴生8日讯）民众近来在 

防疫措施似乎有松懈的迹像， 

雪州苏丹沙拉弗丁对此忧心可 

能会引发第二波冠病疫情。 

雪州苏丹今早透过官方脸书 

帖文，殿下发现有越来越多雪 

州人民，在防疫标准作业程序 

(SOP )有所疏漏。 

“我发现许多民众不再遵守 

政府指南，在公共场所不戴口 

罩，也没有保持社交距离。” 

殿下直言感到担忧，若越来 

越多人不愿贯彻生活新常态， 

很可能导致第二波疫情重现。 

“殿下劝谕所有人民应保持 

高度纪律，时时刻刻戴•罩、 

勤用消毒液或肥皂洗手，以及 

保持最少1公尺的社交距离。 

凡是身体不适者，勿到公共场 

所。” 

殿下说，他不希望人民生活 

在“高风险"的状况中，感染 

病毒而失去宝贵的性命。 

殿下同时呼吁人民珍惜及感 

恩前线人员，特别是医护人员 

辛苦的付出和牺牲，不要再加 

重前线人员的负担。 

殿下强调，只要冠病疫苗一 

日未出现，最有效"消灭”病 

毒的方式，就是所有人民都尽 

力遵守防疫标准作业程序。 

(TTE) 
•苏丹沙拉弗丁与王储东姑阿米尔沙出席公共场 

合时，知会以身作则遵守SOP。 
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周增逾2千宗蚊症夺2命 
吉隆坡 8日讯 |我国在过去 

一周新增2116宗骨痛热症病例， 

死亡病例则有2宗。 

卫生部今日在面子书专页发 

布文告，显示我国今年第27周（6 

月28日至7月4日），共接获2116 

宗骨痛热症病例投报，比第26周 

(6月21日至27日)的2120宗， 

减少了 4宗。 

「这两个星期的骨痛热症死 

亡病例均有2宗，使目前国内累计 

死亡病例为94宗。」 

文告指出，雪兰莪州是国内 

最多骨痛热症病例的州属，共有 

876宗；其次则是吉隆坡，有340 

宗；而柔佛也以298宗骨痛热症病 

例位居第三。 

值得一提的是，国内今年的 

累计的骨痛热症病例有5万6507 

宗，比去年同期的6万5591宗，减 

少了 9084宗。 

累计94死亡病例 

今年累计的骨痛热症死亡 

病例有 9 4宗，比去年同期的 1 0 0 

宗，减少了6宗。 

卫生部提醒，骨痛热症至今 

没有疫苗，也没有避免二次感染 

的「免疫护照」；因此，避免感 

染骨痛热症最好的方法，就是采 

取预防措施。 

「民众务必采取预防措施， 

如保持生活环境的清洁卫生、消 

灭蚊虫温床，以杜绝骨痛热症、 

基孔肯雅及兹卡病毒的传播。」 
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阿兹敏：外资对大马有信心 
吉隆坡8日讯|国际贸易及 

工业部高级部长拿督斯里阿兹 

敏阿里称，外资和国际对大马 

经济前景具有信心，看好我国 

未来的成长。 

阿兹敏阿里称，世界银行 

和国际货币基金组织对大马明 

年经济的预测非常不错，认为 

大马国内生产总值（GDP )可以 

达到6.3%至7.5% ° 

他说，本身也有与商界组 

织、外资、外国大使馆接触和 

会面，他们均表达了对大马政 

府的支持，反映了对大马发展 

深具信心。 

他表示，在中美贸易战背 

景下，肯定需要作出重组和调 

整，贸工部将改善措施，如推 

出吸引投资者吸的奖掖，快速 

批准申请等。 

尽管国际看好大马潜力， 

不过阿兹敏阿里称，国家银行 

预测今年大马经济增长，最坏 

情况下料萎缩2%、最好也只有 

0.5%，加上新冠肺炎疫情冲击， 

政府还必须迅速展开行动。 

政府会商界代表 

「大马依然必须迅速行 

动，这就是政府推出一系列刺 

激经济措施的原因，主要是让 

业者尽快恢复运营，政府相关 

部门也正在与利益相关方和商 

界代表见面，了解更多他们面 

对的问题。」 

阿兹敏说，202 1年财政 

预算案主要由财政部制定，但 

今年在制定财案时，肯定会面 

对和以往不同的挑战，尤其是 

大马目前受到新冠肺炎疫情冲 

击，必须优化政策，采取能够 

符合挑战的应对措施，最重要 

是经济必须取得增长，财政预 

算案的焦点之一是刺激经济。 

贸工部的反贿赂管理系统 

获得IS037001:2016国际认证， 

大马工业研究与规格有限公司 

(SIRIM )今日颁发该认证给贸 

工部，阿兹敏出席这个颁奖仪 

式时，如是指出。 

出席活动的包括国际贸易 

及工业发展部副部长拿督林万 

锋、贸工部副秘书长（工业） 

拿督斯里诺阿兹曼，以及大马 

工业研究与规格有限公司主席 

阿末法兹尔
0 
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「不知道什么新党」 
吉隆坡8日讯|尽管盛传人民 

公正党前署理主席阿兹敏阿里要 

成立新政党，但阿兹敏今日却称： 

「不知道（有）什么新政党。」 

阿兹敏阿里也是国际贸易 

及工业部高级部长，在今日出 

席贸工部反贿赂管理系统获得 

IS〇37001:2016国际认证后，受询 

及是否成立新政党事宜时指出，本 

身并未听过任何的新政党成立。 

对于媒体询问他是否是土 

著团结党党员时，阿兹敏阿里也 

没有正面回应，反问记者：「为 

什么用（是否还在）土团党来问 

我？」 

阿兹敏表示，贸工部是第一 

个拿到反贿赂管理系统（MS ISO 

37001:2016 )中等评级的部门， 

反映了该部致力于反贪污、反滥 

权、廉洁、良好管理的承诺，相 

信官员及整个团队将致力于确保 

政府的肃贪议程得以落实。 

他说，相信国民联盟政府在 

首相丹斯里慕尤丁的领导下，所 

有部门和机构将继续国家管理、 

廉正及反贪污中心所设下的目 

标，在现有领导层下，将可以给 

人民一个正面的形象。 

对于政府是否会受到巫统贪 

污形象和批评，他回应说，如何 

应对这种挑战不仅是一个政党或 

巫统的事情，而是所有政党和所 

有人都要有廉洁意识，作为一个 

政府更是对人 

民的承诺。 东 

他 说 ， 肃 方 

贪 是 政 府 给 予 & 

人民的承诺。 
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皇冠城早市小贩反对迁入新巴刹，坐者左起小贩黄运来、苏顺威、陈文正、陈观田及陈宝 

珠 ° 珠 ° 

新 闻 特 区 

蕉赖皇冠城早市 
租金高昂忧没生意 

小贩反对迁新巴刹 

丘钦瀚：迈向市厅目标 

禁小贩路边摆卖 

( 加 影 8 日 讯 ） 蕉 赖 皇 

冠 城 早 市 小 贩 基 于 新 

巴 刹 租 金 高 昂 和 担 心 

没 生 意 ， 反 对 迁 入 新 

巴 刹 ， 并 要 求 在 原 地 

继续营业。 

据了解，加影市议会建 

议 在 8 月 1 5 日 ， 把 在 皇 冠 

城第 8区店屋旁摆卖的早市 

迁至第 9区商业区旁的新巴 

刹，新巴刹计划在 9月开始 

营业。 

皇冠城早市小贩获悉搬 

迁事件后，该小贩公会今日 

召开新闻发布会，表达小贩 

反对搬迁的立场。 

万宜同会议员王建民博 

十助理兼加影市议员丘钦瀚 

接获上述事件后，今日也到 

场了解，并指会安排小贩与 

巴 刹 管 理 公 司 和 市 议 会 会 

皇冠城旱市小贩公会副 

主席陈文正说，设在皇冠城 

第 8 区 的 旱 市 有 2 0 年 历 

史 ， 有 整 4 0 档 ， 每 档 格 租 

金 每 天 是 4 令 吉 ， 一 个 月 是 

96令吉。 

他说，新巴刹的租金每 

格每月300令吉，没包括水 

电费和管理费《 

他指出，新巴刹地点与 

商场仅百米之隔，届于小本 

生意的小贩无法与大集团竞 

争，迁入新巴刹后担心生意 

受挫。 

在 皇 冠 城 第 8 区 店 屋 旁 摆 

卖 的 早 市 已 有 整 2 0 年 历 

史 ° 

他说，霸市设立后，小 

贩的生意额下滑30%，日前 

爆发2019冠状病毒病疫 

情，6月23 R复业后，生 

意额又下滑30% ：‘ 

“ 我 们 在 此 摆 卖 没 造 成 

交通堵塞和被民众投诉等问 

题，早市靠近住家，也方便 

乐龄人士和妇女。基于上述 

理 由 ， 我 们 反 对 迁 入 新 巴 

刹，总之，小贩的行动是一 

致的。“ 

出席新闻发布会者包括 

该小贩公会主席周志华等� 

丘钦瀚说，加影市议会 

计 划 未 来 5 年 朝 市 政 厅 目 标 

迈进，不容许类似在路旁摆 

卖的传统早市路边小贩的存 

在 

他说，市议会不会消灭 

他们，而是重新规划，皇冠 

城 的 新 巴 刹 已 建 竣 ， 耗 资 

2 1 0 0万令吉的新巴刹是由市 

议会和私人公司联营进行， 

楼下共有 1 2 0个摊档，楼上 

是店面单位。 

他说，市议会早前已面 

试 该 单 市 的 1 4 档 和 双 溪 龙 

早 市 的 1 7 档 湿 摊 档 包 括 

鱼、菜、鸡和肉档，皇冠城 

早市其余摊档的小贩将在本 

月面试 

他指出，搬迁皇冠城早 

市势在必行，会安排小贩与 

管理公司见面租金是否能商 

榷 等 � 
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阿末法兹里（左）移交认证予诺阿兹曼。后排左起为林万锋和阿兹敏阿里 

阿兹敏：不知组新党 
(吉隆坡 8日讯）人民公正党前署理主 

席拿督斯里阿兹敏阿里说，他对“筹组 

新政党”政治传言，毫不知情。 

据 传 闻 ， 阿 兹 敏 阿 里 将 筹 组 新 政 

党，但是有关政党却无法获得社团注册 

局的批准。 

阿兹敏阿里也是同际贸易与工业部 

高级部艮。他今日出席贸工部反贪污管 

理体系获颁ISO 37001 ： 2016国际认证 

的仪式后，受询及是否还在土 I才丨党时反 

问：“还在？为何说还在？我对新政党 

的事完全不知情。” 

另外，他提到，该部是首个获得上 

述认证的中度风险部门。 

询及国盟政府执政后，大马贪污印 

象指数是否会好转，他说，首相丹斯里 

慕尤丁会延续各方如国家监管、廉正与 

反贪中心与内阁反贪特别委员会的努力 

和举措。 

“我相信今天的领导层，会（让人） 

在最短的时间内看到更正面的成绩。” 

询及国盟政府的廉洁度会否受到巫 

统的一些观感所影响，他坦言，这是政 

府 的 整 个 挑 战 ， 而 非 只 是 针 对 单 一 政 

党。“作为政府，我们会承诺捍卫人民 

对我们的期望。” 

活动出席者有贸工部副部长拿督林 

万锋、大马工业研究及规格公司主席和 

总执行艮阿末法兹里和贸工部副秘书长 

拿督斯里诺阿兹曼… 
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法兹尔（左 2 ) 在林万锋（左起）及阿兹敏的见证下，颁发 I S O 
认证予诺拉兹曼。 

(吉隆坡 8曰讯）人民公正党前署理主席拿 

督斯里阿兹敏阿里筹组新政党不获社团注册局批 

准？当事人表示：“不知道（有）什么新政 

党 ° ” 

阿兹敏阿里也是国际贸易及工业部长，他今 

曰出席部门反贪管理系统获大马工业研究与规格 

有 限 公 司 （ S I R I M ) 颁 发 I S O 3 7 0 0 1 : 2 0 1 6 国 际 

认证的活动后，受媒体询及是否成立新政党事宜 

时指出，本身并未听过任何的新政党成立。 

当媒体询及他是否还是土团党党员时，他也 

没有正面回应’反而反问记者：“为什么用‘是 

否还在，土团党？” 

“为什么用‘是否还在’ 土团党？我也不知 

道什么新政党。” 

另一方面，询及人民对政府的廉洁印象指数 

会否因为巫统之前的形象而受到影响，阿兹敏表 

示，肃贪及提升廉洁印象指数是政府整体都必须 

做出的努力，并不是单一政党的问题。 

他说，肃贪是整个政府给予人民的承诺。 

他相信，在首相丹斯里慕尤丁的带领下，国 

盟政府能够延续国家管理、廉政及反贪污中心所 

设下的目标，以给人民一个正面的形象。 

针对贸工部的反贪系统获得大马工业研究与 

规 格 有 限 公 司 颁 发 I S O 3 7 0 0 1 : 2 0 1 6 国 际 认 证 ’ 

阿兹敏阿里表示，这证明了该部门致力于确保部 

门能够拥有良好的施政、廉洁及没有贪污滥权。 

他说，作为一个中等风险的政府部门，相信 

官员及整个团队将致力于确保政府的肃贪议程得以落实。 

出席活动的包括国际贸易及工业发展部副部长拿督林万锋、 

贸工部副秘书长（工业）拿督斯里诺阿兹曼及大马工业研究与规 

格有限公司主席阿末法兹尔。 

预算案将专注于落实重振经济措施 
贸工部长拿督斯里阿兹敏阿里指出，2021财政预算案将专注 

于落实重振经济措施。 

他说，虽然国行预测我国今年的经济将会是负 2至0 . 5 %的增 

长，但世界银行认为，只要我国能够尽速重启我们的经济，我国 

的 国 内 生 产 总 值 估 计 仍 可 达 到 6 . 3 % 至 7 . 5 % � 

"2021年财政预算案将着重改善政策及措施，以应对新型冠 

状病毒疫情后的挑战。“ 

他指出，本身与商界组织、外资等代表会面时，大家都对我 

国政府表示支持，并表示对我国的发展有信心。 

至于部门在吸引外资上所做出的努力，他表示，在面对中美 

贸易战的情况下，贸工部将会改善措施，设立更具吸引力的奖掖 

及尽快批准外资申请。 

阿兹敏阿里今曰出席部门反贪系统获大马工业研究与规格有 

限 公 司 （ S I R I M ) 颁 发 I S O 3 7 0 0 1 : 2 0 1 6 国 际 认 证 仪 式 后 ’ 在 记 者 

会上如是指出。 

他说，我国也必须尽速重启国内经济，而政府已派出各单位与 

国内企业代表及利益相关者会面，了解企业在新冠病毒疫情期间所 

受到的挑战，及政府的振兴经济配套是否让这些商家获益。# 
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